

## **Bestyrelsesmøde ATK 14/8 – 2024**

Til stede: Peter, Lars, Henrik, Per – (fysisk) – Mikkel, Lene, Nikolaj, Magnus (Online)

Dagsorden gennemgået

### **1. Status padel (Henrik)**

Leverandør og et låsefirma har været ude og kigge

Ift låsesystem: Der kommer snart kodelås på samme måde som i hallen, hvor spiller skål låse sig ind med medlemsnummer og kode.

Leverandør bekræfter at underlaget og strømmen har mangler

Underlaget forsøges fikset snarest – forhåbentligt bliver det ok – hvis ikke, kommer der sandsynligvis nyt underlag

Bestyrelsen overvejer at søge hjælp udefra ift. at forøge banebelægning, så de benyttes i højere grad. Vi vil finde måder på at forøge padelaktivitet.

Bestyrelsen drøfter muligheden for at leje banerne ud til ikke-medlemmer, men denne ide lægges foreløbigt til side. Bestyrelsen vil kontakte kommunen ift. at få sat hegn op ml. Banerne. Henrik tager fat i Grøndalscenteret i forhold til udveksling af nøgler til padelbaner.

### **2. Nyt system (Lene) – PUNKT UDSAT TIL NÆSTE MØDE PGA SYGDOM**

### **3. Status og opsamling udendørs – træner, baner, cafe (Lars)**

Træner:

I forhold til Pawel er der styr på økonomien og logistikken. Der er stadig positiv tilbagemelding fra spillere. Peter tager fat i Pawel, og opdaterer ham på det nyeste.

Baner:

Banebelægning er fin – mange dage er fuldt belagt

### **4. Forberedelse indendørs**

Indendørssæson dækkes på samme måde som sidste sæson.

En tredjedel til klubaktiviteter

En tredjedel til træning

En tredjedel til åben booking

Toiletterne er færdigrenoverede

## **5. Status junior (Nikolaj)**

Der er mange juniormedlemmer – der kommer rigtig mange henvendelser på juniorer, der gerne vil spille tennis. Nikolaj foreslår at lave en form for ventelistesystem, så der kommer struktur på, hvem der kommer ind, når andre melder sig ud. Dette drøftes med Jens

Det foreslås at indkøbe diverse ting til klubben og klubtræning.

Blandt andet foreslås spand til brugte bolde, spand til brugte boldrør.

Der findes i forvejen steder til brugte bolde på kontoret – de afleveres fortsat her.

Det foreslås at indkøbe en udendørs opslagstavle, hvor diverse klubaktiviteter skiltes.

Placering evt i mellemgangen mellem bane 2 og 3. Nikolaj kommer med konkret forslag, og går videre med det.

Nikolaj har lavet bud på indkøb af nye klubaktiviteter, der indeholder diverse redskaber, låneketchere osv. Dette indkøber Nikolaj

## **6. Elite (Mikkel)**

Det foreslås, at elitedamerne får støtte fra spillere udefra.

Bestyrelsen accepterer indkøb for at vedligeholde eliteholdets niveau og opstilling. Det foreslås at tage en længere snak om, hvordan ATK fremover behandler lignende tilfælde. Peter inviterer til seminar inden jul, hvor ATKs mere principielle standpunkter fastlægges.

## **7. Veteran DM i ATK 2028?**

Der er 100 års jubilæum i 2028 for DM. Bestyrelsen overvejer, om ATK skal ansøge om at være værter. Indtil videre er bestyrelsen åben for ideen.

## **8. Nyt system (Nikolaj)**

Nikolaj har lavet et bud på, hvordan en ny hjemmeside kan se ud. Han drøfter det med Lars Husby, og de drøfter sammen muligheden for at implementere det.

## **9. Diverse**

Lars: Klubmesterskabsfinaler d. 14 september

Som udgangspunkt er der grillarrangement.

Lars: Der er stadig mange ansøgere til medlemskab i klubben. Bestyrelsen skal finde ud af, hvornår dagmedlemmer får lov at blive fuldtidsmedlemmer, og hvor mange nye medlemmer, der så kan komme ind.

Næste møde: Tirsdag d 10. sep. kl 17:30